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احمدی تاکید کرد:

ضرورت سرعت بخشی به تملک ایستگاه ها در مسیر خط دو قطار شهری تبریز

عضو شورای اسلامی شهر تبریز با اشاره به ضرورت سرعت بخشی به حل مشکلات پیش روی پروژه قطار شهری تبریز

گفت: به منظور احداث ایستگاه ها در مسیر خط دو باید تملک با سرعت بیشتری انجام شود.

غلامرضا احمدی در حاشیه بازدید اعضای شورای اسلامی شهر تبریز از عملیات عمرانی خط 2 قطار شهری گفت: باید ضمن سرعت در عملیات، بهره وری نیز مورد توجه قرار گیرد از

این رو برای پرهیز از دوباره کاری انتظار می رود همزمان با حفاری تونل ساخت ایستگاه ها نیز شروع شود و در هزینه ها صرفه جویی داشته باشم.

وی از پروژه قطار شهری به عنوان یکی از اصلی ترین اولویت های شورای ششم نامبرد و افزود: بهره برداری به موقع مترو در روان سازی ترافیک شهر تبریز تاثیر گذار خواهد بود.

عضو شورای اسلامی شهر تبریز با تاکید بر نقش نظارتی شورای شهر خاطر نشان کرد: مشاهده میدانی پروژه ها بسیار موثر است، چرا که اعضای شورا ضمن اطلاع از جزئیات امور

با احصای موانع پیشرفت، نسبت به رفع آنها قدم برمی دارند.
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